
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 09.09.2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

        Zasadnutie komisie  otvoril jej predseda Mgr. Eduard Mihók, privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s 

navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

Číslo hlasovania: 1   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

 

Číslo uznesenia:   - 

Členovia komisie hlasovali: 9 hlasovali za 

 
1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Beník 

za za za za za za za za 

 

za 

 

 

 

k bodu č. 1 

Rozpočet Mesta Rožňava vrátane rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií- 

plnenie rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30.6.2020 

Materiál predložila Ing. Klára Leskovjanská 

Mesto k 30.6. hodnotí plnenie rozpočtu a schválený rozpočet v roku 2019, v tomto období sa 

mesto nachádzalo v rozpočtovom provizóriu, rozpočet bol schválený 2.7.2020. Plnenie 

príjmovej časti rozpočtu je na 45,49% (príjmy bežného rozpočtu splnené na 52,7%, 

kapitálového na 7,3% a príjmové finančné operácie na 32,0%). Na plnenie príjmov mesta má 

veľký vplyv aj vyhlásenie núdzového stavu v súvislosti s Covid-19. Mesto tak malo príjem 

z daní v neskoršom období.  

Diskusia: 

Mgr. Richard Szőllős-dotazy k plneniu rozpočtu, odpovedala Ing. Leskovjanská: 

- Mestské lesy - krátený rozpočet, z dôvodu nižších dividend 2019, nájom 160 000 €, 

bolo v nájme a nie je čo rozdeliť, 

- výdavkové časti: schválený rozpočet, plnenie oproti provizóriu 100%,  rozdiel v 

schválené a plnené - reálna skutočnosť sa pri plánovaní nedá dopredu predpokladať, 

- položka 632 - Energie, voda a komunikácie- faktúry,  

- položka 635 - Rutinná a štandardná údržba - oprava, údržby - je navýšenie - oprava 

majetku mesta - budovy, ale cesty, chodníky -  údržba nie, vykonajú technické služby  

 

 

Číslo hlasovania: 2   
Bod rokovania:   Plnenie rozpočtu Mesta Rožňava vrátane RO a PO k 30.6.2020 
  

Číslo uznesenia:   01/09/2020 

Členovia komisie hlasovali:  9 hlasovali za 

 



1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Beník 

 

za 

 

za za za za za za za za 

 

Uznesenie č. 01/09/2020– komisia vzdelávania a mládeže  berie na vedomie  plnenie rozpočtu 

Mesta Rožňava vrátane RO a PO k 30.6.2020. 

   

k bodu č. 2 

Zmena rozpočtu na rok 2020  

Ing. Klára Leskovjanská uviedla prerokovávaný materiál. 

K navýšeniu finančných prostriedkov:  

bežné výdavky - z vlastných dotácií, za školstvo (ZŠ, ŠKD, ŠJ, neštátne a cirkevné školy), 

rutinná a štandardná údržba, 

kapitálové výdavky - mesto ešte nedostalo dotácie z eurofondov, rozpočet prebytkový  

Diskusia: 

Mgr. Zoltán Breuer- dotaz k bežným výdavkov školstva - ŠKD: zmena - výdavky sa navýšili, 

odpovedala Ing. Leskovjanská: zmenili sa mzdy a odvody, vychovávateľkám bola zmenená 

resp. znížená vyučovacia povinnosť zo zákona, 

ZŠ - Zlatá- navýšené príjmy ŠKD- áno, ale navýšili z vlastných príjmov, o jedno oddelenie 

ŠKD budú mať menej, 

ZŠ - Zakarpatská o jedno oddelenie ŠKD viac /z dôvodu, že otvoria 3 triedy v prvom ročníku/, 

 

Číslo hlasovania: 3   

Bod rokovania: Zmena rozpočtu na rok 2020 

  

Číslo uznesenia:   02/09/2020 

Členovia komisie hlasovali:   9 hlasovali za 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Beník 

 

za 

 

za za za za za za za za 

 
 

Uznesenie č. 02/09/2020– komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť zmenu rozpočtu na rok 2020. 

 

k bodu č. 3 

Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy 

a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území 

mesta Rožňava – návrh na zmeny  

Mgr. Juraj Halyák, Mgr. Alžbeta Tamásová prezentovali materiál 

Mgr. J. Halyák informoval prítomných, že na základe prognózy Ministerstva financií SR z júna 

2020 sa zvýšili sumy podielových daní pre obce na rok 2020, z uvedeného dôvodu boli 



prepočítané finančné prostriedky určené pre oblasť školstva a sú navrhnuté úpravy v prílohe č. 

1 VZN.  

Mgr. A. Tamásová vedúca odboru školstva doplnila informácie k predkladanému materiálu: 

podielové dane navýšili časť finančných prostriedkov od štátu a navýšil sa aj koeficient 

prepočtu. 

Na záujmové vzdelávanie detí v centre voľného času sa zvýšili finančné prostriedky z 50,- € na 

99,- € na jedného žiaka podľa prepočítania koeficientu.  

Vzhľadom na to, že iní zriaďovatelia mimo okresu Rožňava - neprejavili záujem o spoluprácu 

formou pridelenia finančných prostriedkov na žiakov CVČ, nepodpísali zmluvu o spolupráci 

s mestom Rožňava a v tom prípade je spolupráca jednostranná, navrhujeme zrušiť 

poskytovanie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom 

v meste Rožňava, navštevujúcich CVČ v zriaďovateľskej pôsobnosti mimo okresu Rožňava. 

Diskusia: 

Mgr. Richard Szőllős: poukázal na skutočnosť, že športové kluby, ktoré vykonávajú činnosť 

prostredníctvom CVČ, berú vzdelávacie poukazy žiakov zo škôl, tým pádom škola prichádza 

o finančné prostriedky, ktoré by sa dali použiť na záujmovú činnosť v krúžkoch, ktoré 

poskytuje škola. Kluby však majú možnosť vyberať 3,- €  mesačne na žiaka, čo škola nemôže 

a ešte majú aj klubové mesačné poplatky a k dispozícii bezplatne prenájom telocvične, ihriska.  

Mgr. Richard Szőllős navrhol, aby po ukončení možnosti uplatnenia vzdelávacích poukazov na 

záujmovú činnosť, sa vypracovala analýza, v ktorej bude vyhodnotená v akej miere došlo 

k poklesu využitia vzdelávacích poukazov na záujmovú činnosť- krúžky v školách, ktoré deti 

využívajú v čase od 14.00 do 16.00, čo je čas zmysluplného využitia voľného času žiakov, kým 

sú ich rodičia v zamestnaní. 

 
Číslo hlasovania: 4   

Bod rokovania:       Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky finančných prostriedkov určených   

                                na mzdy     a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia,  

                                zriadených na území mesta Rožňava – návrh na zmeny  

 

 

Číslo uznesenia:   03/09/2020 

Členovia komisie hlasovali: 9 hlasovali za 

 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Beník 

 

za 

 

za za za za za za za za 

 

 

Uznesenie č. 03/09/2020 – komisia vzdelávania a mládeže odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Rožňave prerokovať návrh a uzniesť sa na zmenách Všeobecne záväzného 

nariadenia o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka 

ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia na území mesta Rožňava v prílohe č. 1 podľa 

predloženého návrhu.    

 

 



k bodu č. 4 

Plnenie uznesení 

PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka – oboznámila členov s plnením uznesení. 

 

Diskusia: 

Mgr. Alžbeta Tamásová- doplnila informácie k podnetu PhDr. Petra Lőrincza z posledného 

zasadnutia komisie vzdelávania a mládeže ohľadom podmienok Nájomnej zmluvy č.377/2014 

- budova bývalej materskej školy Ulica kozmonautov 14 v Rožňave. Nakoľko zo strany členov 

komisie boli ďalšie otázky,  navrhla vyžiadať stanovisko priamo od odboru právneho a správy 

majetku MsÚ v Rožňave.   

 

Uznesenie č. 04/09/2020 – komisia vzdelávania a mládeže žiada odbor právny a správy 

majetku MsÚ v Rožňave o vyjadrenie stanoviska k Nájomnej zmluve č.377/2014- budova 

bývalej materskej školy Ulica kozmonautov 14. 

 

k bodu č. 5 

Rôzne 

 Informácie z letnej činnosti škôl: 

       Vedúca odboru školstva Mgr. Alžbeta Tamásová informovala prítomných o priebehu letnej 

činnosti na základných a materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava. 

Na základných školách počas mesiaca júl- prebiehali denné letné tábory na troch základných 

školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava: 

ZŠ Zlatá 2- letné tábory Fénix o.z., Amavet- 3 týždne 

CVČ pri ZŠ Pionierov 1 - 2 týždne letný tábor CVČ 

ZŠ akademika Jura Hronca- Zakarpatská 12 - 10 dňový letný tábor 

 

Do výzvy MŠVVaŠ SR na predloženie žiadosti u poskytnutie FP na rozvojový projekt 

zameraný na organizáciu Letnej školy sa úspešne zapojili a boli schválené projekty dvom 

základným školám: ZŠ Zlatá 2 v Rožňave - 1 augustový týždeň - 3 skupiny žiakov a ZŠ 

akademika Jura Hronca Zakarpatská 12 v Rožňave - 1 augustový týždeň - 1 skupina žiakov. 

 

Na vybraných materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti prebiehala letná činnosť tak, 

aby sa vyšlo v ústrety rodičom zo všetkých materských škôl. Počas mesiaca júl bola  prevádzka 

na dvoch materských školách: MŠ- Ernesta Rótha a MŠ Kyjevská a v mesiaci august bola 

v prevádzke jedna materská škola: MŠ Kyjevská. 

 

 Projekty: 

- Projekt „Podpora udržania zamestnanosti v materských školách“,  MPSVaR SR v 

spolupráci s MŠVVaŠ SR spustili projekt určený je pre materské školy zaradené v sieti 

škôl a školských zariadení SR s cieľom udržať pracovné miesta v čase vyhlásenej 

mimoriadnej situácie, núdzového stavu alebo výnimočného stavu a stabilizácie siete 

materských škôl, do ktorého sme sa zapojili a bola nám schválená žiadosť o pridelenie 

FP na úhradu časti mzdových nákladov vo výške 80% hrubej mesačnej mzdy, najviac 

vo výške 1 100 € na jedného zamestnanca MŠ, celkovo požadovaná výška príspevku 

v sume: 238076,82€.    



- Národný projekt „Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov II“ - Metodicko-

pedagogické centrum vyhlásilo výzvu na zapojenie sa do národného projektu, 

ktorý  zabezpečuje implementáciu princípov inkluzívneho vzdelávania v materských, 

základných a stredných školách prostredníctvom podpory pedagogických asistentov, 

asistentov pre žiakov so zdravotným znevýhodnením a členov inkluzívneho tímu 

(školský psychológ, špeciálny pedagóg a sociálny pedagóg) na školách. Do výzvy sa 

zapojili a boli úspešné základné školy: ZŠ Pionierov 1, ZŠ Zlatá 2, materské školy: MŠ 

Óvoda, Komenského 5, MŠ Pionierov, MŠ  E. Rótha, MŠ Štítnická, MŠ Óvoda- Krátka, 

 

 ZUŠ- informácie: 

Na základe správy hlavnej kontrolórky mesta 2.7.2020 bolo potrebné nájsť riešenie, 

opatrenia, ktoré by znížili nadčasové hodiny zamestnancov ZUŠ, buď prijať počet žiakov tak, 

aby nedochádzalo k nadčasovým hodinám u pedagógov, alebo zvýšiť počet pedagógov, 

- stav zamestnancov ZUŠ: bolo realizované výberové konanie, je však problém nájsť 

kvalifikovaných pedagógov, 

- prijímacie skúšky na ZUŠ - prebehli v dňoch 3.- 4. 9. 2020 za účasti interných pedagógov 

ako aj menovaných členov do komisií na jednotlivé odbory ZUŠ a odborníkov z praxe, 

- zadelenie pedagógov v školskom roku 2020/2021- bude urobený prepočet, avšak 

predpoklad je, že nejaké nadčasové hodiny budú musieť byť aj z dôvodu, že je problém 

nájsť kvalifikovaných pedagógov na hudobný odbor (gitara, husle, klavír), 

- elokované pracoviská ZUŠ - prebehne rokovanie na OŠ so zástupcami obcí s cieľom 

podpísať s obcami tzv. „memorandum“, aby obce poskytli priestory na výchovno-

vzdelávacie účely za výhodných podmienok a umožnili tak žiakom s trvalým pobytom 

v obciach umelecké vzdelávanie. 

-  Koncepcia rozvoja školstva na území mesta Rožňava: 
Aktuálne sa rozdali na školy dotazníky, zisťuje a doplní sa veková štruktúra zamestnancov 

škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta do materiálu „Analýza 

súčasného stavu školstva v meste Rožňava“.  

 

Mgr. Richard Szőllős informoval o priebehu a prácach na prístavbe jedálne ZŠ Zlatá - aktuálne 

schválená elektrická prípojka, práce prebiehajú, oficiálny termín odovzdania naplánovaný na 

30.9.2020, reálne to vyzerá na koniec októbra 2020.  

 

Mgr. Zoltán Breuer sa informoval o stave zapísaných detí do ŠKD po zmene VZN 2/2013-z06, 

po zvýšení sumy na čiastočnú úhradu nákladov spojených činnosťou školského klubu detí - 

aktuálny stav bude k dispozícii po 15.9.2020.  

 

Záver 

Mgr. Eduard Mihók predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapísala: PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka v.r.                              Mgr. Eduard Mihók v.r. 

                              tajomník komisie                predseda komisie 

 

 


